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PROTOKÓŁ  Nr IV/2019 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 25 stycznia 2019 roku odbytego 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

 

Na stan 15 radnych na sesji przy podejmowaniu uchwał obecnych było 14 radnych (nieobecny 

radny Mariusz Walaszczyk).  

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1245  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza – burmistrz Bobolic,  

• Pani Grażyna Wiater – zastępca burmistrza, 

• Pan Krzysztof Dziadul – sekretarz  gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Bożena Sobańska – Radca Prawny   UM. 

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pani Monika Żemojtel – dyrektor M-GBP w Bobolicach,  

• Pani Jolanta Stępień – kierownik M-GOPS w Bobolicach,   

• Pani Inga Lewicka – kierownik ŚDS „Odnowa” i ŚŚ „Tafla”, 

• Pani Izabela Helman – dyrektor M-GOK w Bobolicach, 

• Pan Zdzisław Czarnecki – dyrektor ZUKiO w Bobolicach, 

 

Zaproszeni goście:  

•  Sołtysi, 

• Pan Jan Mokrzycki – Radny Rady Powiatu, 

• Pan Kamil Jesionowski – Radny Rady Powiatu, 

• Pan Krzysztof Orlikowski – Radny Rady Powiatu,    

• Pan Zbigniew Rewkowski – Kierownik Obiektów Sportowych.  

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Franciszek 

Łobocki, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady.  
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 20.12.2018 r. oraz 28.12.2018 r.  

3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

4. Sprawozdanie z działalności ŚDS „Odnowa” w 2018 roku.  

5. Omówienie funkcjonowanie hali widowiskowo-sportowej w 2018 roku. 

6. Podjęcie uchwał  w sprawach: 

1) planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Bobolicach na rok 2019; 

2) zmiany Statutu Gminy Bobolice;   

3) przyjęcia programu osłonowego realizowanego w ramach wieloletniego rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023;  

4) zmiany Uchwały Nr IV/30/15 Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia 30 stycznia 2015 r.  

w sprawie nadania statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach;  

5) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół, 

przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Bobolice, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 

nauczycieli, pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz form 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane; 

6) zamiaru  przekształcenia ośmioletniej Szkoły Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza  

w Bobolicach poprzez zmianę adresu siedziby głównej z ul. Szkolnej 1 na ul. Głowackiego 7d 

w Bobolicach.   

7. Trybuna sołecka. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Składanie na piśmie do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Bobolicach zapytań i interpelacji 

radnych.   

10. Zakończenie obrad. 

 

  

Przewodniczący poinformował, że podczas dzisiejszej sesji głosowanie odbywa się systemem jak 

dotychczas ze względu na to, że nie został jeszcze opublikowany statut Gminy w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego.   

 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z II i III sesji Rady Miejskiej w Bob olicach                          

z dnia 20 grudnia 2018 roku oraz 28 grudnia 2018 roku.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Franciszek Łobocki stwierdził, że protokół               

z II sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 20 grudnia 2018 roku oraz z 28 grudnia 

2018 roku   były wyłożone  do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, 

jak i w dniu dzisiejszym na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag 

oraz zaproponował przyjęcie protokołu z II i III sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez 

odczytywania.  

 

Protokół z II sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyj ęty przez radnych jednogłośnie 

14 głosami „za” 

 
Protokół z III sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyjęty przez radnych jednogłośnie 

14 głosami „za” 

 

Ad. 3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.     

 
Sprawozdanie przedstawiła burmistrz Mieczysława Brzoza:  

 

1. Żłobek Miejski w Bobolicach. 

Pierwsze przyjęcia dzieci zaplanowane na dzień 31 stycznia 2019 roku-dzień otwarty, 21 dzieci w 

wieki 1-3 lat zapisanych do żłobka.  

Wybór dyrektora żłobka - W dniu 31 grudnia 2018 r. rozstrzygnięto konkurs na stanowisko 

dyrektora Żłobka Miejskiego w Bobolicach „Elfiki”. W wyznaczonym  

w ogłoszeniu o naborze terminie wpłynęły 2 oferty. W wyniku I etapu konkursu polegającego na 

analizie dokumentów pod względem formalnym  oferty te spełniły wymagania kwalifikacyjne. Do 

dalszej rekrutacji tj. rozmów kwalifikacyjnych zakwalifikowano 2 kandydatów.  W wyniku 

zakończenia postępowania konkursowego komisja konkursowa rekomendowała do zatrudnienia 

na stanowisko dyrektora Żłobka Miejskiego w Bobolicach „Elfiki” Panią Esterę Dadan. Burmistrz 

zatwierdził przedstawioną przez komisję kandydaturę. Została nim Pani Estera Dadan mieszkanka 

Bobolic, która stanowisko objęła w dniu 10 stycznia 2019 r. Pani Estera Dadan posiada 

doświadczenie w pracy z dziećmi oraz kwalifikacje niezbędne na stanowisko dyrektora żłobka. 

Pierwsze spotkanie z rodzicami odbyło się 16.01.2019r.  

 

2. Gabinet stomatologiczny (CESiR w Bobolicach). 

Zakres prac budowlanych został zakończony na bazie gimnazjum w części sportowej wydzielone 

są pomieszczenia, świadczone będą usługi dla dzieci i młodzieży ze szkół podstawowych z terenu 
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Gminy Bobolice. Gabinet powstał w ramach środków z programu „Poprawa dostępności do 

świadczeń stomatologicznych dla dzieci i młodzieży w 2018 r.”. Ministerstwo Zdrowia przyznało 

dofinansowanie w wysokości  116.323 zł. Ze swojej strony gmina musi zagwarantować wkład 

własny w wysokości 29.080,75zł.  

 

3. Przetargi 

 

a. Przetarg – „Ubezpieczenie mienia i odpowiedzialności Gminy Bobolice”. 

Na poprzedniej sesji informowałam Państwa o rozpoczęciu procedur przetargowych w ramach 

ubezpieczenia mienia na 3 części zamówienia, tj.:  

Część I Zamówienia: Ubezpieczenie mienia i odpowiedzialności Zamawiającego;  

Część II Zamówienia: Ubezpieczenie pojazdów Zamawiającego;  

Część III Zamówienia: Ubezpieczenie następstw nieszczęśliwych wypadków członków 

ochotniczej straży pożarnej. 

W dniu 02.01.2019 r. dokonano wyboru oferty najkorzystniejszej, tj.: 

Części: I i III zamówienia: InterRisk Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. z siedzibą w Warszawie, 

ul. Stanisława Noakowskiego nr 22, 00 – 668 Warszawa. 

Część II zamówienia: Concordia Polska TUW, ul. Sokolska 9/3, 40 – 086 Katowice. 

Umowy zostały zawarte w dniu 08.01.2019 r. Termin realizacji przedmiotu umowy na wszystkie 

części zamówienia do 31.12.2021 r. 

 

b. Schronisko dla zwierząt. 

Przetarg pn. „Przyjmowanie i opieka nad bezdomnymi psami przyjmowanymi do schroniska 

dla bezdomnych zwierząt, odłowionych na terenie gminy Bobolice” ogłoszony został w dniu 

14.01.2019 r. Termin składania - 22.01.2019 r. – wpłynęła 1 oferta, ale unieważniono postępowa-

nie przetargowe ponieważ nie wpłynęło wadium. W dniu dzisiejszym ogłoszone zostało nowe 

postępowanie przetargowe z terminem rozstrzygnięcia 4 lutego br.  

  

c. Przetargi na Catering dla żłobka. 

I przetarg nieograniczony pn. „Usługa cateringowa zbiorowego żywienia dzieci 

uczęszczających do Żłobka Miejskiego w Bobolicach”. Przetarg ogłoszony został w dniu 

07.01.2019 r. Termin składania ofert wyznaczono na dzień 15.01.2019 r. W wyznaczonym 

terminie, tj. w dniu 15.01.2019 r. wpłynęły jedna oferta, tj.: 

 

 
 



 5 

Nume
r 

oferty 

Nazwa (firma) i adres 
wykonawcy 

Kryteria oceny ofert 

KC KAS KPJ KP 

1. 

PFS Polfood Service  
Polska Grupa Żywieniowa 

ul. Słowiańska 17/2 
75 – 845 Koszalin 

25,00 zł 
brutto TAK TAK TAK 

Gdzie: 

KC – kryterium cena oferty, cena ofertowa brutto (ryczałtowa) za 1 (jeden) osobodzień,  

KAS –  kryterium aspekty społeczne, 

KPJ – kryterium przygotowywanie miesięcznych jadłospisów przez uprawnionego dietetyka, 

KP – kryterium propozycja dodatkowych bezpłatnych usług gastronomicznych na rzecz 

wszystkich dzieci korzystających z cateringu w ramach ustalonej ceny ofertowej brutto za jeden 

osobodzień. 

Zamawiający zamierzał przeznaczyć na realizację zadania kwotę brutto za 1 (jeden) osobodzień 

w wysokości 11,00 zł brutto. W dniu 15.01.2019 r. postępowanie zostało unieważnione 

z przyczyn określonych w art. 93 ust. 1 pkt. 4 ustawy Prawo zamówień publicznych, tj.: cena 

złożonej oferty znacznie przewyższa kwotę, którą Zamawiający zamierza przeznaczyć 

na realizację zamówienia i jednocześnie Zamawiający obecnie nie może zwiększyć kwoty do ceny 

najkorzystniejszej oferty. Przetarg ogłoszono ponownie 15.01.2019 r. z terminem składania ofert 

do 23.01.2019 r. Wpłynęły 2 oferty, 30 stycznia odbędzie się podpisanie umowy na catering dla 

żłobka z realizacją do końca grudnia 2019 roku.  

 

Nr 
oferty 

Nazwa (firma) 
i adres Wykonawcy 

Kryteria oceny ofert Liczba 

punktów 

w KC 

Liczba 

punktów 

w KAS 

Liczba 

punktów 

w KPJ 

Liczba 

punktów 

w KP 

Łączna 

wartość 

punktowa 
KC KAS KPJ KP 

1 

CATERING 7 
Wieńczysław Młyński 

ul. Boczna 13 
78 – 400 Szczecinek 

11,00 zł brutto TAK  TAK TAK  60,00 10,00 20,00 10,00 100,00 

2 

PFS Polfood Service 
Polska Grupa Żywieniowa 

ul. Słowiańska 17/2 
75 – 845 Koszalin 

25,00 zł brutto TAK TAK TAK 26,40 10,00 20,00 10,00 66,40 

Oferta zgodnie z kryteriami oceny ofert określonymi w SIWZ, Rozdział A pkt XVI uzyskała 

największą liczbę punktów wynikającą z sumy liczby punktów uzyskanych w poszczególnych 

kryteriach oceny ofert. 

 

d. Przebudowa Rynku Miejskiego etap II. 

Ogłoszony został przetarg na II etap przebudowy rynku w dniu 21 stycznia 2019 roku z terminem 

do 5 lutego 2019 roku. 
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Jesteśmy w trakcie przygotowania dokumentacji projektowej, budowlanej dla zadań: 

• Droga gminna prowadząca do strefy; 

• Przebudowa budynku szkoły na ul. Szkolnej pod potrzeby przedszkola;  

• Droga gminna ul. Sienkiewicza. 

 

4. Droga powiatowa Świelino – Grzybnica  

Dalsze próby pozyskania środków przez Starostwo na realizację inwestycji ponieważ jest to inwe-

stycja priorytetowa dla powiatu.  

 

5. 3 stycznia 2019 roku odbyło się spotkanie Burmistrza ze Starostą, Wicestarostą oraz Rad-

nym Powiatowym panem Kamilem Jesionowskim.  

Celem spotkania były rozmowy dotyczące inwestycji na drogach i chodnikach powiatowych  

w Gminie Bobolice. Spotkanie udane, będzie kontynuacja chodnika w ciągu drogi powiatowej w 

Świelinie, Dargiń kontynuacja rozpoczętych prac, Bożniewice około 200 m chodnika, Chmielno 

chodnik w ciągu drogi powiatowej prowadzącej do świetlicy wiejskiej i przystanku autobusowe-

go- inwestycje te będą realizowane bez udziału środków gminy. Jeśli chodzi o nawierzchnię dróg 

powiatowych zaplanowana została droga powiatowa Dargiń – Krępa, odcinek około 3 km. Kolej-

na droga to Cybulino – Kurowo odcinek około 2 km. Plus duże zadanie przebudowa drogi powia-

towej Dargiń – Grzybniczka.  

 

6. Spotkanie opłatkowe w Centrum Edukacyjno – Formacyjne w Koszalinie.  

W spotkaniu 8 stycznia 2019 roku uczestniczyła Pani Burmistrz i Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Bobolicach Pan Franciszek Łobocki.     

 

7. Wystawa Szopek Betlejemskich. 

15 stycznia 2019 r. w Miejsko - Gminnym Ośrodku Klutury w Bobolicach odbyło się otwarcie 

pokonkursowej Wystawy Szopek Betlejemskich wykonanych w zakładach karnych w całym 

kraju. Rozstrzygnięcie konkursu odbyło się tradycyjnie w Zakładzie Karnym w Czarnem, który 

jest jego organizatorem od 1995 roku. W tym roku po raz pierwszy prace konkursowe opuściły 

mury więzienne i zostały udostępnione szerszej publiczności w bobolickim muzeum. Szopki 

można podziwiać w sali wystawowej na III piętrze do 7 lutego br. w godzinach 9.00 – 14.00. 

Serdecznie zapraszamy. 

 
8. Koncert kolęd i pastorałek. 

W wykonaniu dzieci oraz młodzieży uczęszczającej na zajęcia instrumentalno-wokalne w Miej-

sko-Gminnym Ośrodku Kultury w Bobolicach. Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury w Bobolicach 
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serdecznie zaprasza na koncert Kolęd i Pastorałek, który odbędzie się 25 stycznia 2019 r. o godzi-

nie 17:00 w Auli MGOK.  

 
9. MGOK – kurs tańca towarzyskiego. 

MGOK ogłaszamy nabór na warsztaty tańca towarzyskiego - Kurs prowadzić będzie Grzegorz 

Wojciechowski Czterokrotny mistrz Polski w Tango Argentino oraz wielokrotny wicemistrz w 

Salsa i Mambo. KONTAKT: 602 470 971. Kurs przeznaczony jest zarówno dla młodzieży jak i 

dorosłych. Cena miesięczna: 100zł/para. 

 

10. Od dnia 1 stycznia 2019 r. obowiązywać będą nowe harmonogramy wywozu nieczystości  

z terenu Gminy Bobolice. Wszystkie informacje dostępne są na Facebooku gminy oraz na stronie 

gminy www.bobolice.pl w zakładce: Ważna dla Boboliczan oraz Ochrona środowiska – harmono-

gram odbioru odpadów. Harmonogramy wywozu nieczystości firma PGK Koszalin będzie dostar-

czać sukcesywnie do Mieszkańców Gminy. 

 

11. Książeczki dla opłaty śmieciowej. 

Książeczki dla opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnym - zgłoszenia zapotrzebowania 

na książeczki dla opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przyjmowane są do 

dnia: 15 stycznia 2019 roku w Urzędzie Miejskim w Bobolicach, ul. Ratuszowa 1, pokój nr 

15A,  

Książeczki będą gotowe do odbioru w dniach: od 29 stycznia do 12 lutego 2019 roku 

12. Zwrot akcyzy za paliwa rolnicze.  

Przekazywanie gminom dotacji celowej na zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 

napędowego wykorzystywanego do produkcji rolniczej. Każdy rolnik, który chce odzyskać część 

pieniędzy wydanych na olej napędowy używany do produkcji rolnej powinien zbierać faktury 

VAT oraz w przypadku ubiegania się o zwrot podatku w odniesieniu do bydła, złożyć wniosek do 

biura powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w celu wydania 

dokumentu zawierającego informacje o liczbie dużych jednostek przeliczeniowych bydła 

będącego w posiadaniu producenta rolnego, w ostatnim dniu każdego miesiąca roku 

poprzedzającego rok, w którym został złożony wniosek zwrot podatku. 

W terminie od 1 lutego 2019 r. do 28 lutego 2019 r. należy złożyć odpowiedni wniosek do wójta, 

burmistrza lub prezydenta miasta, w zależności od miejsca położenia gruntów rolnych wraz z 

fakturami VAT (lub ich kopiami) stanowiącymi dowód zapłaty oleju napędowego w okresie od 1 
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sierpnia 2018 r. do 31 stycznia 2019 r. oraz dokument wydany przez kierownika biura 

powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa zawierający informacje o 

posiadanej liczbie dużych jednostek przeliczeniowych bydła będących w posiadaniu producenta 

rolnego, w ostatnim dniu każdego miesiąca poprzedzającego rok złożenia wniosku o zwrot 

podatku (w przypadku ubiegania się o zwrot podatku w odniesieniu do bydła). 

W terminie od 1 sierpnia 2019 r. do 31 sierpnia 2019 r. należy złożyć odpowiedni wniosek do 

wójta, burmistrza lub prezydenta miasta, w zależności od miejsca położenia gruntów rolnych wraz 

z fakturami VAT (lub ich kopiami) stanowiącymi dowód zakupu oleju napędowego w okresie od 

1 lutego 2019 r. do 31 lipca 2019 r. oraz dokument wydany przez kierownika biura powiatowego 

Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa zawierający informacje o posiadanej liczbie 

dużych jednostek przeliczeniowych bydła będących w posiadaniu producenta rolnego, w ostatnim 

dniu każdego miesiąca poprzedzającego rok złożenia wniosku o zwrot podatku (w przypadku 

ubiegania się o zwrot podatku w odniesieniu do bydła). 

Limit zwrotu podatku w 2019 r. stanowi sumę: 

A. stawki zwrotu podatku na 1 litr oleju napędowego, liczby 100 oraz powierzchni użytków 

rolnych będących w posiadaniu lub współposiadaniu producenta rolnego. 

1 zł *100zł * powierzchnia użytków rolnych 

B. iloczynu stawki zwrotu podatku na 1 litr oleju napędowego, liczby 30 oraz średniej rocznej 

liczby dużych jednostek przeliczeniowych bydła będącego w posiadaniu producenta rolnego w 

roku poprzedzającym rok, w którym został złożony wniosek o zwrot podatku. 

(1 zł *30)*(suma dużych jednostek przeliczeniowych bydła /12) 

Pieniądze wypłacane będą w terminach: 

1- 30 kwietnia 2019 r. w przypadku złożenia wniosku w pierwszym terminie, 

1 - 31 października 2019 r. w przypadku złożenia wniosku w drugim terminie gotówką w kasie 

urzędu gminy lub miasta, albo przelewem na rachunek bankowy podany we wniosku. 

13. Zmiana ważniejszych rachunków bankowych prowadzonych przez Gminę Bobolice 

od dnia 1.01.2019 r. (informacje na stronie gminy). 

14.  INFORMACJA  – poradnictwo specjalistyczne: informuję, że od 1 stycznia 2019 r. specjali-

ści z Działu Centrum Wspierania Rodziny będą przyjmować w  budynku ośrodka przy  ulicy J. 

Narodowej 13 (dotychczas: budynek przy Urzędzie Miejskim): prawnik - I, II, III i IV środa mie-

siąca 9.30-12.30; psycholog - poniedziałek 08.00-11.30 i czwartek 08.00-11.30 (II tydzień miesią-

ca); logopeda - I, II, III, IV czwartek miesiąca 12.00-17.00. 
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15. Demontaż wiaduktu nad drogą powiatową w kierunku Gozdu 14 grudnia 2018 roku.  

Obecnie jesteśmy na etapie oznakowania przyczółków, odpowiada za to PZD 

16. Godziny pracy aptek w Bobolicach w niedzielę i święta.  

Wystosowane zostało pismo do Starosty wg kompetencji informujące o złożonym wniosku z 

prośba o uwzględnienie go.  

 

17. Wyjazd Burmistrza na Walne Zebranie Stowarzyszenia Droga S-11, wybór nowych władz 

na 4 letnią kadencję, prezesem Stowarzyszenia został wicemarszałek województwa 

wielkopolskiego Pan Jankowiak, w skład zarządu wchodzi nasz wicemarszałek Tomasz Sobieraj i 

prezydent Koszalina Piotr Jedliński.  

- budowa obwodnicy Koszalin – Bobolice 47,7 km, na początku stycznia GDDKiA ogłosiła 

przetarg metodą „Zaprojektuj i wybuduj”. Koszt ok. 1 mld 500 mln zł łącznie z łącznikiem DK nr 

25, termin realizacji 2023 rok; 

- budowa obwodnicy Bobolice – Szczecinek; zadanie wpisane do Krajowego Programu Budowy 

Dróg, na razie jest zapewnienie, że będzie realizowane; termin realizacji na razie nie jest znany.  

 

18. 23 stycznia 2019 roku odbyło się spotkanie z sołtysami gminy Bobolice.  

- fundusz sołecki zgodnie z ustawą o funduszu sołeckim; 

- harmonogram zebrań wiejskich wyborczych sołtysów i rad sołeckich na nową kadencję  

w terminie od 18.02-11.03.2019 r.  

 

19. Gra BOBOPOLY  

W ramach konkursu grantowego „Działaj lokalnie” Gmina Bobolice złożyła wniosek na wydanie 

gry BOBOPOLY- płać boboliczakami i inwestuj w Bobolicach, gra cieszy się bardzo dużym 

zainteresowaniem i wzięciem. Wartość tego konkursu była 7,5 tys. zł z czego 2,5 tys. zł wkład 

własny gminy. Burmistrz podjęła decyzje, by domówić kolejne egzemplarze gier, które będą 

dostępne w CIT cena około 50 zł.  

 

20. Ferie zimowe.  

28.01.-8.02.2019r. –bardzo ciekawa jest oferta spędzania czasu wolnego przez dzieci w okresie 2 

tygodni. Wszystko przekazane jest w szczegółach w Bobolickich Wiadomościach 

Samorządowych.  

 

21. Śmierć Prezydenta Gdańska śp. Pawła Adamowicza.  
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20 stycznia 2019 roku odbyło się spotkanie przed ratuszem z mieszkańcami. Celem spotkania było 

uczczenie chwilą ciszy Prezydenta Adamowicza oraz włączenie się w ogólnopolską akcję 

„ światełko do nieba”. Obecnych było około 200 osób, spotkanie potrzebne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił zebranych o powstanie i uczczenie chwilą ciszy pamięć 

Pawła Adamowicza Prezydenta Gdańska.  

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy 

„Odnowa” w Bobolicach w 2018 roku.  

Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy „Odnowa” w Bobolicach za 

rok 2018 przedstawiała pani Inga Lewicka Kierownik ŚDS w formie prezentacji. Informacje 

stanowią załącznik do protokołu.  

 

Radny Jarosław Bączkowski zapytał, czy na przyszłość radni mogliby otrzymać wcześniej takie 

informacje w swoich materiałach, wszelkie sprawozdania ? Może nie w wersji papierowej, ale 

elektronicznie na e-mail. Wtedy radni mogliby się zapoznać z tym materiałem, przygotować. 

Przewodniczący Rady powiedział, że na chwilę obecną trudno odpowiedzieć, ale w wersji 

elektronicznej nie powinno być z tym problemu.  

Głos zabrała Pani Burmistrz mówiąc, że wszelkie sprawozdania dostarczane są odpowiednio 

wcześnie do Biura Rady i tam można się z nimi zapoznać. Jeżeli chodzi o wersję papierową to 

wysyłanie dla każdego z osobna szkoda jest na to pieniędzy. Natomiast dobra jest to propozycja 

by przesyłać w formie elektronicznej.  

Podsumowując Pani Burmistrz dodała, że w tym roku będzie 13 rok funkcjonowania ŚDS, 

przedstawione sprawozdanie obrazuje jaki ogrom działań jest podejmowanych, nie można się 

nudzić, ośrodek pracuje na dużych obrotach i świadczy wysokiej jakości usługi. Pani Burmistrz 

podziękowała Pani Kierownik za pomysłowość, aktywność, życzliwość. Dodała, że ŚDS w 100% 

utrzymywany jest ze środków wojewody.  

 

Ad. 5. Omówienie funkcjonowania hali widowiskowo-sportowej w 2018 roku.  

Omówienie przedstawił Pan Zbigniew Rewkowski Kierownik obiektów sportowych. Informacje 

stanowią załącznik do protokołu.  

Radny Zbigniew Oleksiak poprosił by Pan Z. Rewkowski przestawił jeden dzień funkcjonowania 

hali.  

Z. Rewkowski powiedział, że: 

* Hala otwierana jest od 6 rano ze względu na ogrzanie obiektu; 
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* od godziny 8.00 rozpoczynają się lekcje, gdzie priorytetem jest szkoła, trwają się także zajęcia 

sportowe różnych sekcji do 16.30-17.00; 

* od godz. 17.00 do 19.30 Klub Sportowy Olimpia – bezpłatnie;  

* od godz. 19.30 klub piłkarski Świelino – bezpłatnie; 

* 21.15 obiekt jest sprawdzany i szykowany do zamknięcie; 

* w między czasie odbywają się wszystkie inne odpłatne zajęcia tj.: czynna jest: sala fitness, 

siłownia, mini siłownia, sauna;  

* boisko Olik całkowicie bezpłatne; 

 

Radny Jarosław Bączkowski zapytał czy Pan Z. Rewkowski jako nauczyciel wf oraz kierownik 

obiektów sportowych ma widzę jak jest z wykorzystaniem obiektu na ul. Szkolnej tj. sali 

gimnastycznej, czy trwają zajęcia popołudniowe, czy obiekt stoi pusty ?  

Z. Rewkowski – przekierowane zostały zajęcia tenisa ziemnego. 

 

Pani Burmistrz podsumowując ten temat powiedziała, że pamiętamy niesprawiedliwe opinie  

i oceny dotyczące hali widowiskowo-sportowej, które nie potwierdziły się, zdecydowanie więcej 

było złośliwości niż merytoryczności. Utrzymanie hali w 2019 roku będzie kosztować około 800 

tys. zł, taka placówka nigdy nie będzie samofinansująca się. Obiekt jest sam w sobie bardzo 

piękny, czysty i zadbany, nie ma usterek remontów co jest zasługą  kierownika.  

 

Przewodniczący ogłosił przerwę.    

 

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Projekty uchwał przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Franciszek Łobocki.  

 

1) w sprawie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Bobolicach na rok 2019.   

 
Plan pracy Komisji Rewizyjnej przedstawił Pan Ireneusz Bednarczyk Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Plan pracy Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji przestawił Pan Krzysztof Czajkowski 

Przewodniczący Komisji. 

 

Pan Jarosław Bączkowski Przewodniczący Komisji przedstawił plan pracy Komisji ds. Oświaty, 

Kultury i Sportu.  
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Pani Anna Kustrzycka - Broda Przewodnicząca komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Bezrobocia i Porządku Publicznego przedstawiła plan pracy komisji na 2019 rok.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji ds. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pani 

Agnieszka Kurpiewska przedstawiła plan pracy Komisji. 

 

Plan pracy Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju przedstawił Pan Zbigniew 

Oleksiak Przewodniczący Komisji. 

 

Uchwała Nr IV/36/19 została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”,   

 

2) w sprawie zmiany Statutu Gminy Bobolice.   

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Krzysztof Dziadul Sekretarz Gminy.  

W załączniku - wykaz gminnych jednostek organizacyjnych szkoły zmieniono: dodano nowo 

powołaną na sesji grudniowej 2018 r. jednostkę organizacyjną gminy Bobolice - Żłobek Miejski  

w Bobolicach „Elfiki”.  

 

Pan Zbigniew Oleksiak przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr IV/37/19 została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”,   

 

3) w sprawie przyjęcia programu osłonowego realizowanego w ramach wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.   

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.     

Rada Ministrów Uchwałą  Nr 140 z dnia 15 października 2018 r. ustanowiła wieloletni rządowy 

program „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 (M.P. z 2018 r. poz. 1007), określający 

zasady wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania.  

Program ten przewiduje wsparcie gmin, które w szczególnie uzasadnionych przypadkach, będą 

udzielały pomocy, gdy dziecko lub uczeń  wyraża chęć zjedzenia posiłku  a odpowiednio dyrektor 

szkoły lub przedszkola informuje ośrodek o potrzebie udzielenia pomocy w formie posiłku. 

Uchwała ta nie jest jednak aktem prawnym obligującym i uprawniającym gminę do podjęcia za-

dań w tym zakresie. Zawiera jednak wytyczne dla gmin, które określają warunki do udzielania 
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takiej pomocy. Warunkiem przyznania pomocy, bez wydania decyzji administracyjnej przyznają-

cej posiłek oraz bez przeprowadzania rodzinnego wywiadu środowiskowego, jest opracowanie i 

przyjęcie przez Radę Miejską  odpowiedniego programu osłonowego, o którym mowa w ustawie 

o pomocy społecznej. Ustawa o pomocy społecznej daje możliwość tworzenia i realizacji progra-

mów osłonowych o zasięgu gminnym. Wobec powyższego niezbędne jest przyjcie uchwały doty-

czącej programu osłonowego dotyczącego wspierania dożywiania dzieci i uczniów w formie po-

siłku 

 

Pani Anna Kustrzycka - Broda przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Bezrobocia i Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr IV/38/19 została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”     

 

4) w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/30/15 Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia 30 stycznia 

2015r. w sprawie nadania statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Bobolicach.   

  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.  

 

Rada Ministrów Uchwałą  Nr 140 z dnia 15 października 2018 r. ustanowiła wieloletni rządowy 

program „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 (M.P. z 2018 r. poz. 1007), określający 

zasady wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania. W związku z powyższym należy 

dodać owe zadanie do realizacji. Poza tym Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Bobolicach od stycznia 2019 r. realizuje zadania w budynku przy ul. Jedności Narodowej 13.  

 

Pani Anna Kustrzycka - Broda przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Bezrobocia i Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr IV/39/19 została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”,     

 

5) w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Bobolice, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie nauczycieli, pobieranych przez szkoły wyższe  
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i zakłady kształcenia nauczycieli oraz form kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznawane. 

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza.  

W budżetach organów prowadzących szkoły wyodrębnia się środki na dofinansowanie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli z uwzględnienie doradztwa metodycznego, w wysokości 

0,8% planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli, 

zgodnie z art. 70a ust. 1 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (tekst jedn. Dz. U. 

2018 r., poz. 967 z późn. zm.). Podziału środków dokonuje się po zasięgnięciu opinii związków 

zawodowych zrzeszających nauczycieli, co też zostało spełnione.  

Zgodnie z art. 4 ust.1 ustawy z dnia 20 lipca 2000 r. o ogłaszaniu aktów normatywnych 

i niektórych innych aktów prawnych (tekst jedn.: Dz. U. z 2017 r. poz. 1523) "akty normatywne, 

zawierające przepisy powszechnie obowiązujące, ogłaszane w dziennikach urzędowych wchodzą 

w życie po upływie czternastu dni od dnia ich ogłoszenia, chyba że dany akt normatywny określi 

termin dłuższy." Ma tu zastosowanie również art. 5 ww. ustawy który mówi, że art. 4 nie wyłącza 

możliwości nadania aktowi normatywnemu wstecznej mocy obowiązującej, jeżeli zasady 

demokratycznego państwa prawnego nie stoją temu na przeszkodzie. W związku z powyższym 

podjęcie uchwały uznaje się za zasadne. 

 

Pan Jarosław Bączkowski przewodniczący Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu przedstawił 

opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr IV/40/19 została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”,    

 

6) w sprawie zamiaru przekształcenia ośmioletniej Szkoły Podstawowej im. Henryka 

Sienkiewicza w Bobolicach poprzez zmianę adresu siedziby głównej z ul. Szkolnej 1 na ul. 

Głowackiego 7d w Bobolicach.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Burmistrz Mieczysława Brzoza.  

Adres siedziby głównej Szkoły Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza w Bobolicach  został 

określony w UCHWALE XXIV/221/17 RADY MIEJSKIEJ W BOBOLICACH z dnia 30 marca 

2017 r. w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez 

Gminę Bobolice do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe.  

Jednakże, w związku z przeznaczeniem części budynku przy ul. Szkolnej na potrzeby żłobka, 

administracja szkoły zostanie przeniesiona całkowicie do budynku obecnego dodatkowego 

miejsca wykonywania zajęć, tj. przy ul. Głowackiego 7d w Bobolicach. W związku z zaistniałą 
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sytuacją wynikła potrzeba podjęcia uchwały zmieniającej adres siedziby głównej szkoły 

Podstawowej w Bobolicach. Dotychczasowe stanowisko orzecznictwa przyjmuje, że – w 

sprawach dotyczących zmiany jakiegokolwiek elementu aktu założycielskiego szkoły, tj. zmiany 

typu i rodzaju szkoły, jej nazwy i siedziby oraz (w pewnych kategoriach szkół) także zmiany w 

obwodzie – jest przekształceniem szkoły i wymaga – w myśl przepisów art. 89 ust. 1, 3 i 9 ustawy 

z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe – podjęcia uchwały zamiarowej przez organ 

stanowiący jednostki samorządu terytorialnego. Zmiana adresu siedziby szkoły jest ingerencją w 

akt założycielski szkoły. Dlatego wymaga przyjęcia procedur prawnych określonych w art. 89 

przywołanej wyżej ustawy. 

Uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez organizacje związkowe.  

 

Pan Jarosław Bączkowski przewodniczący Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu przedstawił 

opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr IV/41/19 została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” 

 

Ad. 7. Trybuna sołecka 

W trybunie sołeckiej nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad.8.Trybuna obywatelska 

W trybunie obywatelskiej głos zabrali: 

1. Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Bobolicach – złożyła serdeczne podziękowania dla wolontariuszy, którzy zaangażowali się przy 

współpracy MGOPS do pomocy dla jednej z rodzin Gminy Bobolice. Podziękowania skierowane 

zostały do radnego Krzysztofa Czajkowskiego oraz sołtysa Mirosławy Prokopowicz.   

 

Ad. 9. Składanie na piśmie do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Bobolicach 

zapytań i interpelacji radnych.    

W tym punkcie głos zabrali: 

 1. Radna Anna Kustrzycka- Broda  – złożyła pisemną interpelację dot.: zmian godzin otwarcia 

Muzeum Regionalnego w Bobolicach; utworzenie progów zwalniających w miejscowości 

Gozd i Boboliczki. 

 2. Radna Justyna Terlecka – złożyła pisemną interpelację dot. doświetlenia odcinka drogi 

powiatowej w m. Ujazd. 

 3. Radny Jarosław Bączkowski – złożył pisemną interpelację dot. naprawy nawierzchni dróg. 
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 4. Radny Piotr Adamus – pisemna interpelacja w sprawie naprawy dróg.  

 5. Radny Grzegorz Kosiński – interpelacja pisemna w sprawie naprawy drogi wewnętrznej ul. 

Matejki oraz wymiana uszkodzonych płyt chodnikowych ul. Seligera. 

 6. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Zdzisław Kurta – interpelacja dot. umieszczenia lustra 

przy drodze krajowej nr 25 na wysokości wyjazdu z ul. Szkolnej.  

  

Ad. 10. Zakończenie obrad.  

Pan Franciszek Łobocki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

 

Protokół sporządziła: Ewelina Szymańska  


